
Assemblea  General  Ordinària  d’Òmnium  Cultural  Rubí.
02.12.16

  Núm. assistents: 62 (52 socis i 10 acompanyants)
  Hora d’inici: 19:00 h
  Hora de finalització: 19:55 h
  Lloc: Sala d’actes de la Biblioteca Mestre Martí Tauler. C/ Aribau, 5, 08191 Rubí

Al moment de l’inici són presents un total de 40 socis i 10 acompanyants.
La mesa la configuren la Laura Vert, presidenta sortint,  el Marcel Graupera, tresorer, i la Genoveva
Jorba, secretaria entrant.
El Javier Aaron Fernández, secretari sortint, llegeix l’acta de l’Assemblea General Ordinària anterior.
Tot  seguit  s’introdueix  el  procediment que seguirà  el  transcurs  de l’Assemblea General  Ordinària
d’Òmnium Rubí. Les votacions del pla de treball i pressupost per a l’exercici del 2017 es faran a mà
alçada i  sense butlletes de votació. Les votacions a la nova junta es faran mitjançant butlletes de
votació.

1. Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta de l’Assemblea General anterior.

Es llegeix l’acta de l’anterior Assemblea General Ordinària (del 06 de novembre del 2015) i es demana
la conformitat a tots el assistents, amb el resultat de: 
Vots a Favor: 40 Vots en Contra: 0 Vots en Blanc: 0 

2. Memòria d’activitats de l’any 2016.

Es presenta la Memòria anual d’activitats de l’exercici que es tanca.
S’explica el contingut de la Memòria, està dividida en tres camps: Llengua, Cultura i País.
De cada activitat es fa un breu resum i es valora. Totes les activitats es poden trobar a la “Memòria
2016” annexada a l’acta.
Es valora el creixement de socis d’Òmnium Rubí i també s’exposen les xifres de l’entitat territorial, és
a dir, el nombre de socis actuals i de seguidors a les xarxes socials.
(s’ha afegit una persona més a l’Assemblea – ara mateix 41 socis a l’assemblea).

3. Estat de comptes i gestió de l’any 2016.

En Marcel Graupera, tresorer de la Junta de Rubí, fa una explicació detallada de l’estat de comptes i
de la gestió econòmica que s’ha fet en aquest exercici. Es fa una menció especial a la Prediada perquè
ha suposat  la  despesa més gran de tot  l’exercici,  es  justifica la  desviació  en el  pressupost  de la
Prediada, degut a la pluja no es van vendre tots els tiquets però es va haver de pagar al cuiner perquè
la fideuada estava preparada. També es justifica el petit increment en les despeses de l’Assemblea
General Ordinària,  per tal de promocionar l’acte del president d’Òmnium Cultural Jordi Cuixart  que
tindrà lloc després de l’AGO.

A l’Assemblea General Ordinària anterior, el soci Xavier Serrat va reiterar la seva petició de que la Nit
de Santa Llúcia es faci a la ciutat de Rubí. Es comenta que s’ha transmès a Seu Nacional la petició. A
l’anterior AGO també es van comentar els inconvenients de no ser a la taula de Cultura Popular i
Tradicional de Rubí, es comenta que ja som a la Taula de Cultura Popular i Tradicional de Rubí.



4. Presentació de candidatures i renovació de junta.

En Martí Pujol, president entrant, comença el seu discurs fent una especial menció al Ramon Rusiñol,
membre de la primera junta d’Òmnium Rubí, a continuació fa un reconeixement a qui va presidir
Òmnium durant 25 anys, Lluís Bogunyà. Va tenir un record per a en Guifré Lloses, qui va encapçalar el
rellançament d’Òmnium Rubí l’any 2009. També va fer menció a la Laura Vert , qui ha presidit l’entitat
els últims anys. Seguidament, Martí Pujol fa una breu introducció a la seva persona. 
Presenta una candidatura de continuïtat i de renovació (8 dels membres que la integren han format
part de la junta els últims anys i 4 dels membres son noves incorporacions). Es demana el vot per a
totes les persones que conformen la candidatura. 
Conclou el discurs fent referència a la situació de Rubí, cal ser optimistes, hi ha molta feina a fer però
se n’ha fet molta. Òmnium continuarem treballant per la llengua, la cultura, el país, l’educació i la
cohesió social. Donarem suport a les activitats que es facin de cara a la celebració del referèndum.
Defensarem el vot positiu al referèndum. 
(s’han afegit vuit persones més a l’Assemblea – ara mateix 49 socis a l’assemblea).

Votacions a la nova junta:
President: Martí Pujol i Brustenga – 49 vots
Vicepresidenta: Laura Vert i Carbó – 46 vots
Secretària: Genoveva Jorba i Gaju – 48 vots
Tresorer: Marcel Graupera i Roca – 48 vots
Vocal 1: Alba Perales i González – 48 vots
Vocal 2: Ramón Luque i Baños – 48 vots
Vocal 3: Antoni Serra i Rucarols– 48 vots
Vocal 4: Javier Aaron Fernández Jiménez – 48 vots
Vocal 5: Esther Sementé i Rodriguez – 48 vots
Vocal 6: Josep Navarro i Tomàs – 48 vots
Vocal 7: Jordi Bertolín i Castelló – 48 vots
Vocal 8: Jaume Buscallà i Garcia – 48 vots

5. Pla de Treball per al 2017.

En Martí Pujol, president entrant, exposa les activitats que s’esperen fer de cara al pròxim exercici,
dividides  en dos àmbits:  el  primer  àmbit  inclou les  activitats  de caràcter  local  i  el  segon les  de
caràcter nacional. Totes les activitats proposades es poden trobar annexades al “Pla de Treball 2017”. 
(s’han afegit tres persones més a l’Assemblea – ara mateix 52 socis a l’assemblea).
Es procedeix a la votació del punt amb el resultat de:
Vots a Favor: 52 Vots en Contra: 0 Vots en Blanc: 0

6. Pressupost per a l’exercici de 2017.

En Marcel Graupera, tresorer, comenta que el pressupost per a l’exercici de l’any 2017 s’assembla
bastant al de l’any anterior, es disposa aproximadament de la mateixa quantitat que l’any passat.
S’explica que tot i que som més socis que l’any anterior, des de Seu Nacional s’ha decidit congelar
l’aportació  per  quotes,  les  seus  locals  disposaran  de  la  mateixa  quantitat  que  l’any  anterior.  El
diferencial  de  l’aportació  per  quotes  el  reservarà  Seu  nacional  per  a  finançar  les  activitats
extraordinàries que calguin de cara a la campanya pel referèndum.
Alhora, Seu Nacional ens trasllada que cal reservar un 40% del pressupost per a la campanya Lluites
Compartides  i  la  campanya  pel  referèndum.  La  resta  del  pressupost  s’ha  repartit  entre  la  resta
d’activitats, tenint en compte els diners gastats l’any anterior. El pressupost per a la Prediada s’ha vist
disminuït degut als diners reservats per a les dues grans campanyes.



Un soci pregunta pels ingressos del poema de nadal. El tresorer respon que cada 2 anys s’inclouen al
pressupost, quan es destinen al Sortim.
Es vota el punt 5, el resultat obtingut és:
Vots a Favor: 52 Vots en Contra: 0 Vots en Blanc: 0

7. Torn obert de paraula.

El  soci  Guifré Lloses  considera que seria molt  interessant que el  projecte Lluites Compartides es
traslladés a nivell local i es fes pinya amb entitats locals. La Laura Vert explica que precisament dos
dies abans de la celebració de l’AGO ha tingut lloc una primera reunió amb la persona responsable de
seu nacional i un grup d’experts. Des de la junta local es considera una oportunitat magnífica per
arribar als barris.
El  soci  Josep Puigventós,  comenta que aquest  any serà el  centenari  de l’Aplec de Tardor.  Com a
Foment de la sardana es demana la col·laboració tal i com es va fer fa tres anys. Es comenta que es
farà el possible per a participar-hi.

S’aixeca la sessió a les 19:55 h. 

President d’Òmnium Rubí

Martí Pujol i Brustenga
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